
Referat bestyrelsesmøde mandag 02/06/2025 kl. 18.00, ABI Skårupvej 102 
 
Tilstede:    Susan, Hanne H, Peter, Hanne, Dennis, Jimmy, Christian og Benny.  
Fraværende:     
Referent:   Jimmy    
 
 
  1/ Godkendelse af referat fra sidste møde, afholdt mandag den 03/03/2025 
       Godkendt via mail og offentliggjort. 
 
  2/ Godkende regnskab, budget samt årsberetning. 
Peter efterlyser en bilagskontrol ifm. Regnskabet. Taget ad notam og ny kasserer 
vil sammen med formand, vurdere om der skal ændres i metoden for bilagsføring. 
 
Regnskab er godkendt, dog med en bemærkning om at Hvidovre Boligselskab har 
betalt 30.000 kr for mere i forhold til ABI og ABII, som reguleres i 2025.  
 
Kommentarer til årsberetning:  
Hanne kontakter VEKS igen for reetablering af volden. Følges op ved næste BS-
møde.  
 
Årsberetning godkendt. 
 
  3/ Asfaltbelægningen på Skårupvej. 
       Hvidovre Kommune har sagt nej til asfalt bump, så vi får ”plastik” bump. 
       Vi besluttede også at få lagt fliser under Vip-containeren. 
       Nogle biler ”oplever” en ru overflade – Christian har noget med. 
       Gennemgang af det færdige arbejde. 
 
I forbindelse med udførelse af affald arbejde, skal de beboer der har oplevet støv 
på deres biler, selv rette henvendelse til eget forsikringsselskab, der herefter tager 
kontakt til asfalt firmaets forsikring.  
 
Asfaltsjakket ApS 
Lundbygårdsvej 4 
4750 Lundby 
28124131 
mko@asfaltsjakket.dk 
 
Forsikring: Projekter  
Police 3505621. 
 
Fejl og mangler: Christian er i dialog med Asfaltfirmaet omkring fejl og mangler på 
opgaven.  
 
  4/ Bestyrelsesforsikring – Peter har indhentet tilbud  
 



Benny har via ABII administrator fået et tilbud fra Alm. Brand, der er noget bedre 
end dem Peter har fået. 
Benny indhenter et konkret tilbud. Tilbud på omkring 6.000 er forhånd hånds 
godkendt.  
 
 
  5/ Parkering /  
       venter svar fra kommunen. 
Det er besluttet følgende: 
1: Eksisterende parkeringspladser bliver tegnet op af et professionelt firma 
Christian får indhentet tilbud. 
2: Hvide spærreflader ved de to bump i indkørsel optegnes. Kristian indhenter også 
tilbud på dette.  
3: Gule kantsten bliver optegnet - Kristian indhenter tilbud 
3: der bliver ikke optegnet nye P-pladser ud over dem der allerede er optegnet. 
        
  6/ Status på reetablering efter nedlæggelse af fiber-net hos AB I+II 
Benny er i dialog og arbejdet er i gang.  
 
  7/ Gennemgå vedtægterne. 
Udskydes til næste BS-møde 
 
  8/ Gennemgå legepladsrapporten, hvad skal sættes i gang. 
Hanne tager fat i Fantasi leg eller andet firma og for indhentet et tilbud på en 
renovering ift. de anmærkninger der er i den årlige legepladsrapport 
 
  9/ Næste mødested og dato    
       Mandag 22/09/2025 ABII, Skårupvej 218  
 
 10/ Evt. 
          
Nyt bord/bænkesæt, det som fjernvarmeselskabet efterlod, byttes ud med det   
det ene af de gamle samt renovering af det andet. 
HBs mand har haft møde med Hvidovre Kommune omkring vores container 
gård, som kommunen finder for lille nu vi skal til at sortere mere. 
 
ABI – affalds container blev ikke vasket. Hanne tjekker regning. 
Andel lumen aftalen ophører. Der skal findes en ny leverandør til en servicesaftale.  
Hanne tager kontakt til ny leverandør. 
 
Brønddæksel ved den store P plads er flækket og skal skiftes. Hanne kontakter 
Benjamin. Benjamin kikker også på risten ud for nr. 17/19. alternativt en 
kloakmester 
 
Hanne beder også Benjamin om at kigge på stolperne til containergården. Evt. 
udskiftet hvis det er påkrævet.  
 


